
Møte 16 - 09.09.2020.   

 

Insjekk: 

Ola, Eivind, Vegard, Ingvild, Anne, Rasmus, Brage, Martine og Silje til stede. 

 

Prioriterte saker: 

- Vedtektsendringer (må ut i morgen). Gåes igjennom til slutt. 

 

Komiteer (oppdatering): 

● Leder:  

○ Alt med generalforsamling skal være i orden 

- Er straks 30 påmeldte så da er vi nok stemmeberretigede til å kunne ta 

avgjørelser 

- Bør komme flere styrekandidater 

● hvordan få fler? pushe mulige kandidater 

● blir mange nye? mye ansvar på neste leder? Burde ha lyst, ikke bare 

gjøre det for å gjøre det 

- Mangler PTVer og en Roda ulv 

○ Ola trenger navn på komitehelter før immballet. 

○ Hatt kontakt med NTNU om bruk av kontor og F1 til genfors. 

○ Meldt oss på oppropet til studenttinget 

- studenttinget klager til NTNU for dårlig organisasjon rundt smittevern. 

- Lei av NTNU sentralberedskap og shitty retningslinjer fra NTNU generelt 

- Linjeforeningene er pdd ansvarlig for smitte, vi holder derfor fortsatt stengt. 

○ Ekstremt med 110+ medlemmer og 57 komitesøkere!! 

 

 

● Nestleder: 

○ PTV avvikles 

- KTV tar over  

○ Kontoret har fått et nytt look, all hail kontorkom! 

○ Lageret er ryddet  

- Fant det som er igjen av arkivet vårt og blir å gå gjennom dette i høst mtp 

bevaring av historien vår. 

- må digitaliseres, nukmed vil være med. 

○ Skal vi ha noe blæst om HS-kandidatur mer enn fb? 

○ Rydd av bakrom og tømming av dødt kjøleskap, (fadderkom pølsebrød?) 

○ V&A Klistremerker kommer 

- 8-15kr per klistremerke, “det viktigste er å elske hverandre”. 

 

● Kasserer: 

○ Jobbet mye med immball. Arrkomgruppen kunne vist mer engasjemet. Nytt for 

arrangementet var førsteklasse m/medlemskap rabatt  

○ VippsGO kommer til å legges ned. Det betyr at vi må gå tilbake til Stripe som 

betalingsplattform via nettsiden, eller andre alternativer. iZeattle skal fungere, og vil 

være billigere (tar mindre gebyr). Ser for meg dette blir en oppgave til nye HS 

https://drive.google.com/file/d/1Jl1H0VZP_ZsNZr09eRCGLhU479etCEPC/view?usp=sharing


○ Postkassen vårer endelig kommet og alt på plass der. Til venstre for hovedinngang er 

postkull. 

○ Andre linjeforeninger 

- Hjulpet KOM med sette opp regnskap med Excel. 

- hjulpet VIVAS med Visma. 

- Skal på Delta ekstraordinært genfors på lørdag. 

○ Forslag til vedtektsendring av mistillits-paragrafen. 

○ Imponert over 116 medlemmer så langt i år, for det tikker stadig inn flere! Tror beste 

V&A har hatt var for 2018-kullet med ca 94 medlemmer.  

 

● Arrkom: 

○ Vi har valgt leder. 

○ Hatt ett intervju, blir flere denne uka og så noen neste uke som nettopp har søkt, 7 

søkere hittil. 

○ Litt flere har bestemt seg for å slutte (bytta studier osv) så vi skal fint klare å ta opp 7. 

 

● Bedkom:  

○ Nesten ingen slutter  

- både bra og dårlig, men jeg fokuserer på det gode. 

○ Nesten ferdig med opptaksintervju. 

○ Ledervalget vårt blir 15.09.20 

- Fått to kandidater. 

○ Jobber med å få flyttet bedpres med NINA ned på NINA-bygget. 

○ Klargjør for en høst med mye master-take-over. 

 

● Nukleomedia: 

○ ikke valgt leder, en er interresert. Velges neste møte. 

 

● Kjelleren: 

○ Har ikke holdt åpent, men muligheter diskuteres. 

○ Mange ideer, men for nå er opptak i hovedfokus. 

 

● Faddersjef:  

○ Har intervjuer, sjukt mange søkere 

○ Fordelingsmøte neste uke  

○ Kryssfest/kos-post-fest i oktober 

○ Første møte (med valg av leder) man/tirs 21/22 sept 

 

● Sekretær: 

○ Skal holde intervjuer, kan potensielt ta opp ca 10 stk. 

 

 

Undergrupper (oppdatering): 

- Bumblebeats: Vi har ikke gjort noe siden utbruddet av covid-19. Håper på å komme i gang 

med øvelser ila høsten  

- InVitro: Holdt stormøte med valg av nytt styre. Skal ha Korona-vennlige bryggekurs. 

Jonatan Anssi Jussila ny InVitro-leder. 

- Revy: holder på med opptak. trenger nye søkere 



- Shanglelauget: Har hatt oppvisning for invitro  

- Trollkom: har årsmøte 09.09.20, valgt nytt styre 

- Vokalium: Vi har hatt åpen øving og to ordinære øvinger. Det er mange nye som har begynt i 

koret.  Vi har også hatt bli-kjent-pils på Øx. Vi holder på å lære de nye Pocahontas Dub  ;) På 

søndag skal vi ha årlig velkomst-grillkveld på Ila/Bymarka. Vi håper å kunne fremføre på 

immballet. Vi tenker å ha årsmøte (1. okt).  

- V&AIL: Rolig oppstartstrening, åpen for alle (herrer og damer). Treninger hver helg når det 

lar seg gjøre 

- SkeiV&A: Fest som alternativ til pride parade. Skal lage fane en gang denne høsten 

- Spanskymisten: Har hatt sine første treninger i ny hall! Bra oppmøte av nye :)  

 

Eventuelt: 

- Silje: Jeg har laget en liste på diverse på HS-mappa der vi kan føre opp komiteeheltdalje 

- Går gjennom vedtektsendring-forslag: 

- Vegard ønsker at styret kan (om ønskelig) fremme en kandidat til kasserer og holde 

opplæring før genfors. legges ved som innsendt sak under genfors. 

- nestleder blir leder ved frafall fra av leder 

- sekretær blir KK-leder i vedtektene? primær rolle som administrativt ansvarlig eller 

komiteleder? Kontorkomiteen må godtas først, lar neste styre se om de vil endre det. 

- mistillitsforslag, skal hindre at man blir suspendert om det ikke er hold i anklagen.  

 


